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حسنروشن
کارشناس فوتبال

سروش رفیعی پس از عقد قرارداد با باشگاه پرسپولیس و 
بازگشت به این تیم، اظهارداشت: برای خودم بابت این اتفاق 
خیلی خوشحالم. امیدوارم بتوانم با تلاش، تمرکز خوب و گرفتن 
نتایج خوب در کنار بچه های خوب تیم، بتوانم محبتی را که 
هواداران پیش از این به من داشتند، جبران کنم. وی درباره 
اینکه فصل گذشته هم صحبت از بازگشت او به پرسپولیس 
مطرح شد، اما در سپاهان ماندنی شد، گفت: بله، بحث این 
موضوع مطرح بود، اما در نقل وانتقالات و برای جابه جایی باید 

همه چیز کنار هم قرار بگیرد و بستر فراهم باشد. امسال بهترین 
زمان و خوش موقع ترین زمان بود که این اتفاق رخ داد. هافبک 
جدید تیم فوتبال پرسپولیس در مورد مدت زمان قراردادش 
و شماره پیراهنش برای فصل جدید، خاطرنشان کرد: قرارداد 
2 ساله است و درباره شماره پیراهن هم هنوز صحبت نکردم، 
اما خوشحال می شوم که دوباره این سعادت را داشته باشم که 
شماره7 را بپوشم. البته باید از آقای علی پروین اجازه بگیرم و 
با باشگاه هماهنگ کنم و اگر هواداران بازهم دوست داشته 

باشند، آرزویم است شماره 7 را بپوشم. رفیعی راجع به اینکه 
بازگشت به پرسپولیس چقدر کمک می کند در لیست نهایی 
تیم ملی برای جام جهانی باشد، بیان داشت: به هرحال تاثیرگذار 
است، اما قرارگرفتن در لیست نهایی تیم ملی به عملکرد بازیکن 
بازمی گردد. وی درباره درخواست هواداران از او برای بازگشت به 
پرسپولیس و ارتباطش با آنها، اظهارداشت: در این مدت هم که 
نبودم، هواداران به من لطف داشتند. هم در فضای مجازی و هم 
وقتی بیرون من را می دیدند، درخواست می کردند که برگردم. با 
این حال هیچ زمانی صحبت از بازگشت به صورت رسمی نکردم 
تا اینکه قرارداد رسمی امضا کردم. با این حال برای خیلی ها 
روشن شده بود که دوست دارم برگردم، اما هیچ صحبتی در 

فضای مجازی با هواداران مبنی بر بازگشت نداشتم. 

سروش رفیعی: 

آرزویم پوشیدن دوباره شماره ۷ است

حشمت ا... مهاجرانی در خصوص شاگردان 
اسکوچیچ در دیدار دوستانه مقابل الجزایر و 

شرایط تیم ملی فوتبال صحبت کرد. 
  نظر شما در خصوص دیدار ایران 

مقابل الجزایر چیست؟
 دیدارهای تدارکاتی پیش از جام جهانی 
باید شبیه سازی حریفان ما در این مسابقات 
باشد و الجزایر چنین خصوصیاتی نداشت و 
از جایی که موفق نشدیم بازی مناسب تری 
برگزار کنیم ناچار تن به این دیدار دادیم و به 
نوعی رفع تکلیف بود. به هرحال جام جهانی 
نزدیک است و فرصت زیادی نداریم و برنامه 
آماده سازی به نظر می رسد خوب نبوده است 
و فرصت های زیادی را از دست دادیم و از 
این به بعد باید با برنامه تر عمل کنیم. در 
 شأن تیم ملی ایران نیست که با برنامه ریزی 

ضعیفی وارد مسابقات شود. 
 در مـورد گروه بندی تیم ملــی در 

جام جهانی چه نظری دارید؟
 کار تیم ملی در جام جهانی سخت است و 
با این شرایطی که من می بینم نباید خیلی 
امیدوارم باشیم. من به شخصه از مسئولان 
فدراسیون و تیم ملی و امثال آقای ماجدی 
و استیلی انتظارم بیشتر از این است که تا 
اینجا نشان داده شده و امیدوارم از این به 
بعد برنامه ریزی خوبی انجام شود چرا که 
دیدارهای تدارکاتی مناسب که محک جدی 
برای ملی پوشان باشد از نان شب برای ما 

واجب تر است. 
  عملکــرد اسکوچیچ را چگـونه 

ارزیابی می کنید؟
 در مورد کادرفنی صحبت زیاد است و الان 
ترجیح می دهم خیلی به این موضوع ورود 
نکنم ولی تصمیمات اشتباه در این مدت کم 
نبوده است و الان هم نمی دانیم واقعا بازی با 
الجزایر را کادرفنی درخواست کرده یا تصمیم 

مسئولان فدراسیون فوتبال بوده است. 
  نظر شما در مورد حضور مجیدی در 

امارات چیست؟
 فرهاد مجیدی با قهرمان کردن استقلال 
وارد این فضا شده و این یک رزومه خوب برای 
او محسوب می شود وی فضای فوتبال امارات 

را به خوبی می شناسد و با آن بیگانه نیست.

گفـــتوگـــو

   بازگشت رسمی  
»بهمن عسگری« به میادین 

ایسنا: بهمن عسگری ملی پوش شاخص 
وزن -7۵  کیلوگرم کاراته ایران و دارنده 
مدال طلای جهان 2۰۱۸، اردیبهشت سال 
گذشته و در جریان رقابت های لیگ جهانی 
کاراته.وان لیسبون به علت مثبت شدن تست 
دوپینگ به مدت یکسال از حضور در کلیه 
میادین کاراته محروم شد تا به رغم کسب 
سهمیه المپیک، با این اتفاق تلخ و ناخواسته، 
حضور در المپیک توکیو را به عنوان یکی 
از شانس های مسلم کسب مدال طلای 
المپیک از دست بدهد. اما با گذشت بیش 
از یکسال از این اتفاق، عسگری با حضور 
در رقابت های انتخابی تیم ملی کاراته برای 
حضور در بازی های کشورهای اسلامی و 
رقابت های قهرمانی آسیا رسما به میادین 
کاراته بازگشت و در اولین مبارزه انتخابی 
-7۵  کیلوگرم به مصاف علیرضا  وزن 
حیدری رفت و در پایان با نتیجه ۴ بر 2 به 
برتری رسید. حیدری پس از این شکست 
با لحنی بسیار تند به عملکرد داوری انتقاد 
داشت و در نهایت با جنجال و لگدزدن به 
وسایل مختلف در حالی که فریاد می زد 
توسط دیگران از سالن خارج شد. حواشی 
این کاراته کا باعث وقفه چند دقیقه ای در 
برگزاری ادامه مسابقات شد. اعتراضات وی 
به دادن امتیاز به عسگری مورد قبول تیم 

داوری نبود و آن را بی مورد دانستند.

خارجازمستطیلسبز

حشمت ا... مهاجرانی:  
 کار تیم ملی

  در جام جهانی
 سخت است

خــــبر
  رکوردشکنی دوباره

 NBA کری« در« 
از  فصل  این  فینال  جریان سری  در 
رقابت های لیگ بسکتبال NBA، تیم گلدن 
استیت و بوستون سلتیکس به مصاف یکدیگر 
رفته اند که حاصل این تقابل، ثبت یک رکورد 
دیگر به نام »استفن.کری« و دریماند گرین 
فوق ستاره های تیم گلدن استیت است. 
با برگزاری بازی پنجم فینال که با برتری 
جنگجوها همراه شد تا سری در بازی شماری 
2 -  ۳ به نفع گلدن استیت شود، استفن 
کری با ثبت ۸ پاس گل دیگر به رتبه دهم 
 NBA بیشترین پاس گل در تاریخ فینال های
رسید. دریماند گرین دیگر ستاره گلدن 
استیت نیز با ثبت ۶ پاس گل، به رتبه هفتم 
این رده بندی رسید. دریماند گرین تا به این 
لحظه 2۱۰ و استفن.کری ۱۹۶ پاس گل را 
در فینال های NBA به ثبت رسانده اند. در 
این رده بندی مجیک جانسُن با ثبت ۵۸۴ 
پاس گل در رتبه نخست قرار دارد، لبران 
جیمز با ۴۳۰ پاس گل در رتبه دوم ایستاده و 
باب کوزی نیز با ۴۰۰ پاس گل رتبه سوم را 

به خود اختصاص داده است. 

رفت و برگشت های »محمد بنا« 

بازگشت »آقــای خــاص« به تیم ملــی 

ایسنا: سرمربی تیم ملی می گوید: تنها دلیل که امکان دارد 
دیدار تیم ملی برابر آرژانتین برگزار نشود، مسائل سیاسی است 
زیرا تمام کارهای فوتسالی آن هماهنگ شده و انجام گرفته است. 
وحید شمسایی، در خصوص احتمال لغو دیدار دوستانه ایران و 
آرژانتین اظهارکرد: فکر نمی کنم چنین چیزی باشد. تمام کارها از 
جمله ارسال دعوت نامه برای تیم و برای فدراسیون ها انجام شده 
و تنها چیزی که باقی مانده است، ویزایی است که باید سفارتخانه 
آرژانتین صادر کند که حالا فرقی نمی کند ویزای عادی باشــد 
یا ویزای اضطراری. سرمربی تیم ملی در خصوص اینکه عده ای 
مدعی شدند که دعوت نامه هنوز برای فدراسیون ارسال نشده 
است، توضیح داد: دعوت نامه همین الان در تلفن همراه من است. 
این نامه برای کامرانی فر، دبیر فدراسیون فوتبال ارسال شده و در 
آن جزئیات دیدار دوستانه ایران و آرژانتین در تارخ ۱7 و ۱۹ تیر 
در خاک آرژانتین قید شده است و امضای آن نیز از طرف رئیس 

فدراسیون فوتبال آرژانتین بوده است. 

فوتبــــالداخلی

      خریـد 
بارسلونا رسما پابلو توره، هافبک 19 ساله تیم جوانان 
اسپانیا و باشگاه راسینگ سانتاندر را تا سال 2026 
جذب کرد. قبلا اعلام شد، بارسلونا توانست در رقابت با 
رئال مادرید موفق به جذب پابلو.توره هافبک 18 ساله و 

آینده دار باشگاه راسینگ سانتاندر شود.

  خداحافظی 
در حالی که باشگاه تراکتور آخرین مذاکرات برای امضای 
قرارداد با قربان.بردیف را پشت سر می گذارد، »ساغلام« 
ضمن خداحافظی گفت: »در کمال ناراحتی باید بگویم 
وقتش رسیده که از طرفداران تراکتور خداحافظی کنم؛ 

آنهایی که با تشویق های خود حمایت کردند.«

                      رونمایی
کمیته برگزاری جام جهانی قطر از پوستر رسمی این 
رقابت ها رونمایی کرد. جام جهانی پاییز امسال برگزار 
خواهد شد. این پوستر طرح چفیه مخصوص قطری هاست 
و بر روی آن عبارت هیا 2022 به معنی پیش به سوی 

جام جهانی 2022 آمده است. 

ت
شــ
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بیــنالمــلل

 *جان.لوئیجی.دوناروما سنگربان تیم ملی ایتالیا از عملکرد 
و نتیجه بازی آتزوری مقابل آلمان در مصاف دو تیم در شــهر 
گلادباخ ابراز نارضایتی کرد. دوناروما گفت: ما عصبانی هستیم. 
هیچ بهانه ای پذیرفتنی نیست. باید جبران کنیم و نشان دهیم 
این تیمی که بازی کرد ایتالیای واقعی نبود. بازی ما همه چیز کم 
داشت که خستگی ناشی از بازی های پی درپی در ۱۵ روز اخیر 
هم به آن اضافه شد. با این حال من قصد ندارم بهانه بیاورم. حالا 
ما باید بدون تعارف عملکرد یکدیگر را بررسی کنیم تا ببینیم که 
کدامیک از نفرات تیم ما ضعیف  تر بوده اند. چند موقعیت داشتیم 
اما کافی نبود. همه ما مرتکب اشتباه شدیم و خود من هم روی 
گل چهارمی که خوردیم می توانستم بهتر عمل کنم. حالا باید 
استراحت کنیم تا بهتر و قوی تر از این برگردیم. دوناروما در ادامه 
مصاحبه اش با لحنی تند تر صحبت کرد و ادامه داد: این اولین باری 
نبوده که سنگربان پاری سن ژرمن در دریافت پاس های رو به عقب 
دچار و بازیسازی از مقابل دروازه مشکل می شود. سنگربان پیشین 
میلان گفت: پیش از این چه زمانی چنین اتفاقی برای من رخ داده 
است؟ منظورتان مقابل رئال مادرید است که روی من خطا کردند؟ 
اگر دنبال جنجال هستید و می  خواهید از کاه کوه بسازید، اشکالی 
ندارد. من اینجا هستم تا به نمایندگانی از تیم صحبت کنیم. اگر 
می خواهید مرا مقصر بدانید من آماده ام. من کاپیتان تیم هستم و با 
همه اتفاقاتی که افتاده سرم را بالا می گیرم. اگر فکر می کنید با این 
کارها می توانید جلوی اشتباهات بعدی را بگیرید اشکالی ندارد. 

 آرمان ملی: »محمد بنا«؛ سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی 
پس از چند روز غیبت در تمرینات و برای چندمین مرتبه به 

اردوی تیم ملی بازگشت. 
  قهر

پس از بازگشت فرنگی کاران ایران از جام تورلیخانوف 
قزاقستان، »محمد بنا« در اردوی تیم ملی کشتی فرنگی حاضر 
نشده است. اردوی تیم ملی کشتی فرنگی در کمپ تیم های ملی 
کشتی آغاز، اما »بنا« غایب اردو و تلفن همراه وی نیز از دسترس 
خارج شده است. ایسنا نوشت: پیگیری ها از فدراسیون کشتی 
حاکی است که »بنا« اعلام کرده، دیگر خسته شده و قصدی 
برای ادامه همکاری با تیم ملی کشتی فرنگی ندارد. البته ظاهرا 
»بنا« اختلافی با مسئولان فدراسیون کشتی و علیرضا دبیر 
با توجه به حمایت های همه جانبه از تیم ملی کشتی فرنگی 
ندارد اما به دلیل برخی مسائل، عنوان کرده قصدی برای ادامه 
سرمربیگری تیم ملی ندارد. عدم حضور »بنا« در اردوی تیم ملی 
در شرایطی است که وی پیش از این بارها ضمن تمجید از 
حمایت های فدراسیون کشتی، بر برنامه ریزی برای حضور 
پرقدرت در المپیک پاریس خبر داده بود. حسن حسین زاده؛ 
مربی تیم ملی کشتی فرنگی جوانان درباره قهر »محمد بنا« 
از کشتی فرنگی گفت: همه ما هدف اصلی مان سربلندی و 
پیشرفت کشتی فرنگی است و در تلاش هستیم یک حاشیه 
امن برای کشتی فرنگی به وجود بیاید تا بتوانیم به دور از حواشی 
و اختلافات کار کنیم و در المپیک پاریس خوش رنگ ترین 
مدال ها را کسب کنیم. من خودم در تیم ملی کشتی فرنگی 
جوانان هستم و خوشبختانه تیم شرایط خوبی دارد؛ ما ۵ مرحله 
اردو برگزار کردیم و تمرینات را مرتب پیگیری می کنیم. یک 
هماهنگی خوبی هم بین تیم ملی کشتی بزرگسالان و تیم ملی 
جوانان به وجود آمده است و این یک اتفاق ویژه  است. به هرحال 

همه کشتی گیران می آیند و می روند، اما آن چیزی که اهمیت 
دارد کشتی فرنگی و سربلندی این رشته است. من بارها به 
شاگردانم هم گفتم آموزش در کشتی فرنگی خیلی سخت است؛ 
ضمن اینکه در کشتی فرنگی ما زیاد نیستیم. قطعا حضور فردی 
مثل »محمد بنا« که سال ها در کشتی فرنگی بوده و افتخارات 
زیادی کسب کرده به همه کشتی گیران انگیزه می دهد. وی 
ادامه داد: من واقعا نمی دانم چه اتفاقی افتاده که »بنا« در اردوی 

تیم ملی حاضر نشده است.  
  سابقه 

از همان ابتدای کار که محمدرضا طالقانی؛ رئیس وقت 
فدراسیون بانی حضور »بنا« در تیم ملی کشتی فرنگی شد، 
اختلافات او با حسن بابک موجب چند مرتبه قهر و آشتی اش 
در تیم ملی کشتی فرنگی شد.  او از پیکارهای جهانی 2۰۰۵ در 
مجارستان به عنوان سرمربی تیم ملی انتخاب شد اما پیش از 
المپیک پکن به دلیل برخی اختلافات از تیم ملی رفت و رضا 
سیم خواه سرمربی شد. ایرنا نوشت:  بعداز المپیک، مرحوم 
محمدرضا یزدانی خرم رئیس وقت فدارسیون یکبار دیگر به 
سراغ بنا رفت و در پیکارهای جهانی 2۰۰۹، 2۰۱۰، 2۰۱۱ و 
المپیک 2۰۱2 بهترین سال های کشتی فرنگی و موفقیت های 
این رشته با هدایت او رقم خورد. البته او یکبار دیگر هم پیش 
از المپیک لندن به دلیل آنچه که خود دخالت در کارش عنوان 
کرده بود اردو را ترک کرد، اما بازهم به تیم ملی برگشت و 
تاریخی ترین نتیجه کشتی ایران را در المپیک به ثبت رساند. 
او بعداز لندن و البته به طور جدی از سرمربیگری تیم ملی 
کناره گیری کرد، اما در خلال سال های 2۰۱۳ به تیم ملی 
برگشت و بعداز پیکارهای قهرمانی سال 2۰۱۴ آسیا باز دوباره 
عطای کار را به لقایش بخشید به طوری که این قهر تا بازی های 
المپیک 2۰۱۶ ریو ادامه داشت و او بعداز پیکارهای جهانی 

سال 2۰۱۵ و یکسال قبل از المپیک سرمربی تیم ملی شد. هر 
چند در خلال همین یکسال نیز رسول خادم و سایر مسئولان 
فدراسیون و اعضای شورای فنی تیم های ملی مراقب بودند تا 
اتفاق غیرمنتظره ای رخ ندهد اما موضوع مسابقات انتخابی و 
برخی انتقادات نزدیک بود دوباره منجر به قهر بنا شود که این 
اتفاق رخ نداد و اما نتایج المپیک ریو ضعیف بود. این امر به زعم 
برخی کارشناسان سبب شد بنا از تیم ملی دوباره کناره گیری 
کند. آقای خاص تا سال 2۰۱۸ سمتی در فدراسیون نداشت و 
او بعد از استعفا رسول خادم از ریاست فدراسیون از سوی حمید 
بنی تمیم سرپرست وقت فدارسیون سرمربی تیم ملی شد و بعداز 
آن نیز مورد حمایت علیرضا دبیر قرار گرفت. حضور علیرضا دبیر 
سبب شد اقدامات سازنده و بازسازی خانه های کشتی در دستور 
کار قرار گیرد و شرایط اردوهای تیم ملی به شکل مطلوبی برگزار 
شد و اتفاقا محمد بنا از مربیانی بود که دبیر، رئیس فدراسیون او 
را قبول داشته و همواره از او حمایت کرده است. محمد بنا نیز در 
چند سال گذشته ضمن ابراز رضایت از شرایط اردوهای تیم ملی، 
از اقدامات رئیس فدراسیون حمایت کرده و به نظر نمی رسید 
که اختلاف چندانی و جدی بین او و علیرضا دبیر وجود داشته 
باشد. اما در اواسط اسفند سال گذشته او یکبار دیگر از تیم ملی 
رفت و مشکلات خارج از فدراسیون و مسائل شخصی مهم ترین 
دلیل رفتن او اعلام شد؛ بعداز مدتی و با وساطت حمید سوریان 
و سایر مسئولان فدراسیون به تیم ملی بازگشت. البته نباید از 
فشار سنگینی که در چند ماه قبل از آن برخی شاگردان سابق 
او و کارشناسان به دلیل ناشفاف بودن انتخابی تیم ملی مطرح 

کرده بودند، گذشت. 
  حمایت؟

جلسه هیات رئیسه فدراسیون کشتی صبح روز سه شنبه 
با حضور علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی برگزار شد. 
اعضای هیات رئیسه فدراسیون کشتی در این جلسه، بازگشت 
محمد بنا، سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی و تلاش دبیر برای 
متقاعدکردن بنا برای ادامه فعالیت در تیم ملی کشتی فرنگی 
را خواستار شدند. علیرضا دبیر نیز ضمن اعلام حمایت کامل 
از بازگشت بنا تاکیدکرده که »بنا« را به لحاظ فنی و اخلاقی 
کاملا قبول دارد و با همه توان سعی می کند زمینه بازگشت 
او به تیم ملی را فراهم کند. رئیس فدراسیون کشتی همچنین 
ضمن اشاره به حمایت همه جانبه فدراسیون، از این پس نیز از 

برنامه های بنا حمایت خواهد کرد. 
  بازگشت 

علی محمدی، مدیر تیم های ملی کشتی فرنگی اظهارکرد: 
محمد بنا در اردوی تیم ملی حاضر و فعالیت خود را از سر 
گرفت. وی در پاسخ به این سوال که با این اوصاف، محمد بنا 
به فعالیت خود در تیم ملی کشتی فرنگی ادامه می دهد، گفت: 
بله. مشکلی در این باره وجود ندارد و ایشان مثل همیشه به 
فعالیت خود ادامه می دهد و تمرینات تیم ملی با حضور او ادامه 

خواهد داشت. 

»اسکو« را با یک بازی قضاوت نکنیم

ناصر فریادشیران: 

تغییـر »اسکـوچیـچ« اشتبـاه  است
 مربی اسبق تیم ملی فوتبال گفت: با توجه به زمان محدودی 

که تا جام جهانی مانده تغییر »اسکوچیچ« اشتباه است. 
  کمیته ویژه 

ناصر فریادشیران درباره وضعیت تیم ملی فوتبال کشورمان 
پس از شکست 2 بر یک مقابل الجزایر و انتقادات مطرح شده 
نسبت به »دراگان اسکوچیچ« اظهارداشت: قبل از اینکه 
بخواهم »اسکوچیچ« را محکوم کنم، ساختار فوتبال کشورمان 
و فدراسیون فوتبال را معیوب می دانم. هیات رئیسه فدراسیون 
تفاهمی باهم کردند که منتج به حرکت خوب رفتن عزیزی خادم 
شد اما عدم انسجام این افراد سبب شد فوتبال ما بی صاحب 
شود. وی ادامه داد: پیشنهاد می کنم رئیس جمهور تحت 
نظارت خودش کمیته ویژه ای را برای تیم ملی و با دبیری وزیر 
ورزش تشکیل بدهد. در این کمیته هم باید افرادی از وزارت 
امورخارجه، بانک مرکزی، برخی مربیان سابق تیم ملی و روسای 
قبلی و سرپرست فعلی فدراسیون که مورد وثوق دولت هستند، 
حضور یابند. به جز میرشاد ماجدی، سایر مدیران فدراسیون 
فوتبالی نبوده و تصمیمات آنها در جهت منافع فوتبال کشور 
نیست . باید این کمیته را برای جام جهانی تشکیل داد تا امور 

تیم ملی را پیگیری کند و فدراسیون فقط به فکر برگزاری لیگ 
و تیم های دیگر ملی باشد.

  اسکوچیچ 
مربی پیشین تیم ملی فوتبال کشورمان تصریح کرد: 
دستکم ۱۰ سرمربی سابق تیم ملی ما می توانند در این کمیته 
حضور پیدا کنند تا کارهای فنی را با »اسکو« پیگیری کرده 
و او را به جهت درست هدایت کنند نه اینکه وسط تابستان 
فدراسیون فوتبال ما اردو را در قطر برگزار کند و تیم ملی 
این کشور به اروپا برود! فریادشیران درمورد مباحث مطرح 
شده نسبت به تغییر اسکوچیچ، توضیح داد: در این مقطع 
مطرح شدن این حرف، کار دلال هاست. افرادی که دلسوز 
فوتبال هم هستند اشتباه می کنند. اگر هم قرار باشد این 
اتفاق بیفتد نباید سراغ مربی خارجی برویم، بلکه باید مربی 
ایرانی انتخاب کنیم. تیم ملی ما برای آماده سازی فقط 7 
روز اردو در شهریور و ۱۰ روز قبل از جام جهانی زمان دارد. 
مربی ای که می خواهد بیاید در این وضعیت فقط می تواند 
خودش را در رسانه ها نشان بدهد. عده ای می گویند کارلوس 
کی روش را بازگردانید. برفرض هم که چنین اتفاقی بیفتد. او 

چکاری می تواند در این مدت کوتاه انجام بدهد؟ کل زمانی که 
مربی تیم ملی می تواند بازیکنان را در اختیار داشته باشد، 

۱7 روز است. 
  دلال؟

وی اضافه کرد: اسکوچیچ در کارش با تیم ملی یک گاف داده 
و آن هم ارتباط با یک دلال مشخص است. کمیته فنی باید روی 
همین عملکرد مختصر سرمربی تیم ملی نظارت داشته باشد. اگر 
هم برای کنار گذاشته شدن او به جمع بندی رسیده اند، مطلقا 
نباید مربی خارجی انتخاب کنند بلکه باید برای جایگزینی او 
از مربیانی مثل سرمربیان پرسپولیس، فولاد و سپاهان استفاده 
شود که ایرانی هستند و بازیکنان ما را می شناسند . تغییردادن 
»اسکو« در این زمان محدود اشتباه است و نباید در این زمینه 

ورود کنیم.
  حمایت 

کارشناس فوتبال کشورمان تصریح کرد: البته تیم ملی نیاز 
به حمایت، کنترل و نظارت بر عملکردش دارد. باید کمیته ویژه 
نظارت بر تیم ملی تا جام جهانی را تشکیل داد. وزارت امورخارجه 
هم باید برای فیفادی شهریور 2 بازی دوستانه خوب هماهنگ 
کند و قطعا باید یک بازی هم در آن روزهای فیفادی آخر با یک 
تیم ضعیف انجام بدهیم تا بتوانیم کارهای تاکتیکی را روی آن 
اعمال کنیم. ۱۰ روز قبل از جام جهانی نمی توان بازی سنگین 

انجام داد.

 در خصوص انتقاد از تیم ملی، با یک شکست در مسابقه ای 
دوستانه نباید از موضع ضعف حرف زد. انتقاد باید منصفانه 
باشد. اسکوچیچ تا پیش از این فقط یک بازی به کره جنوبی را 
باخته بود که در آن مسابقه تیمش چندین غایب داشت و در 
بازی با الجزایر که دوستانه بود به شکلی بازی کرد که در نهایت 
بازنده شد. او خودش را اولین منتقد تصمیماتش دانست و 
فراموش نکنیم در این بازی هم چند بازیکن اصلی تیم ملی 
نبودند. البته قبول دارم سرمربی تیم ملی الجزایر هم بیشتر 
به بازیکنان ذخیره اش میــدان داد ولی در دیداری که حکم 
تدارکاتی دارد سرمربیان شیوه های مختلف را مورد استفاده 
قرار می دهند. اســکوچیچ هم دچار اشتباه شد و خطاهای 
فنی اش را پذیرفت. بنابراین نباید با یک بازی او را قضاوت کنیم. 
فدراسیون فوتبال ایران دچار مشکل است. رئیس فدراسیون 
برکنار شد و یکی از اعضای هیات مدیره سرپرستی را به صورت 
موقت پذیرفت. اگر رئیس معزول دارای ایرادهایی بود که باعث 
برکناری اش شد باید نفرات بعدی عملکردی داشته باشند تا 
بتوان پیشرفت را حس کرد ولی تغییر خاصی صورت نگرفته 
و متاسفانه تیم ملی در مسیر آماده سازی جام جهانی 2۰22 
قطر دچار مشکل شده است. مدیران فدراسیون موفق نشدند 
در زمان مناسبی که از سوی فیفا گذاشته شده بود بازی های 
تدارکاتی خوبی را تدارک ببینند و در نهایت ترجیح دادند تا به 
اردوی قطر بروند. با هزار زحمت هم الجزایر که شکل بازی این 
تیم شباهتی به هیچ یک از تیم های گروهمان در جام جهانی 
ندارد به عنوان حریف تدارکاتی انتخاب شد. این بازی هم در 
روز آخر اردو برگزار شد که زمان مناســبی نبود و اعتراض 
ملی پوشان را به دنبال داشــت. با چنین تدارکی بدون شک 
بهترین سرمربی دنیا هم نمی تواند نتایج فوق العاده ای بگیرد 
و در نهایت تیمش کمی موفق تر از اسکوچیچ عمل می کند.  
دلال هایی که منفعــت آنها از بین رفته بحــث بازگرداندن 
کی روش را پیش کشیده اند و تیری در تاریکی رها کرده اند. 
با بزرگنمایی شکست تیم اسکوچیچ مقابل الجزایر به دنبال 
آن هســتند تا مربی پرتغالی را به ایران بازگردانند. نه اینکه 
ســرمربی کروات تیم ملی بدون دلالی به تیم ملی رســیده 
ولی هرچه هست او به شناخت کافی از وضعیت فنی فوتبال 
ایران رسیده است. نه کی روش و نه هیچ مربی دیگری در این 
مقطع به تیم ملی کمک نمی کند. فراموش نکنیم بخش عمده 
موفقیت های تیم ملی به واسطه حضور وحید هاشمیان و کریم 
باقری بود و اگر آنها در زمان کی روش حضور داشتند هم تا این 
اندازه بحث این مربی پرتغالی مطرح نمی شد. تصمیم برای 
تغییر اسکوچیچ کاملا غلط است و اگر چنین اتفاقی بیفتد 
بیشترین ضرر را خواهیم کرد. در این مدتی که شاهد حضور 
ماجدی در سمت سرپرست فدراسیون فوتبال بودیم برخی 
اتفاقات رخ داد که نشان می دهد فدراسیون با موفقیت گام 
برنداشته است. بزرگ ترین نیاز برای تیم های ملی برگزاری 

بازی های تدارکاتی به منظور آمادگی بیشتر است.  


